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PROTOKÓŁ NR VIII/2015 

Z SESJI RADY DZIELNICY X 

SWOSZOWICE  

9 czerwca 2015 roku 
(sala konferencyjna Rady i Zarządu Dzielnicy X ul. Inicjatywy Lokalnej 5) 

godz. 18:15–20:05 

 
Ad. 1 Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

Pan Przewodniczący Maciej Nazimek o godzinie 18:15 stwierdził quorum i otworzył obrady 

VIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice słowami: „Otwieram VIII sesję Rady Dzielnicy X 

Swoszowice”. Na sali obrad obecnych było 14 członków Rady.  

Nieobecni: Pan Andrzej Balicki, Pan Andrzej Drąg, Pan Józef Jałocha, Pani Jadwiga Szarek. 

Spóźniło się: 3 radnych. 

Goście: Mieszkańcy Dzielnicy X. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy X poddał pod głosowanie wnioski 

do Rady o odstąpienie od terminu 8 dni na przedłożenie Przewodniczącemu poniższych 

projektów uchwał. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 74 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm.  

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 

2015-2017.  

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Projekt Grupy Radnych. 

Druk nr 75 

w sprawie wydania opinii odnośnie możliwości zbycia w trybie bezprzetargowym działek 

przy ulicy Warownej, w celu poprawy warunków zagospodarowania działek przyległych. 

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 

Wniosek został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt porządku obrad  

z uwzględnieniem przyjętych ww. wniosków. 

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 

Porządek obrad został przyjęty w następującym kształcie: 
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Porządek obrad 

VIII sesji   

Rady Dzielnicy X Swoszowice 

9.06.2015 r. 

 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie quorum). 

2. Przedstawienie  porządku obrad VIII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

4. Projekty uchwał Rady. 

Druk nr 69 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015. 

/projekt Komisji Kultury/ 

Druk nr 70 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.157.2015.UW). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 71 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.162.2015.UW). 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 72 

w sprawie wydania opinii w przedmiocie uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Gminy 

Miejskiej Kraków liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu z wyjątkiem piwa, przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

jak i w miejscu sprzedaży. 

/projekt Komisji Bezpieczeństwa, Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych/ 

Druk nr 73 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

/projekt Komisji Budżetowej/ 

Druk nr 74 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm.  

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 

2015-2017 .  
/projekt Grupy Radnych/ 

Druk nr 75 

w sprawie wydania opinii odnośnie możliwości zbycia w trybie bezprzetargowym działek 

przy ulicy Warownej, w celu poprawy warunków zagospodarowania działek przyległych. 

/projekt Grupy Radnych/ 

5. Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

6. Oświadczenia i komunikaty.         
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Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z VII sesji Rady 

Dzielnicy X Swoszowice. 

 

Nikt się nie zgłosił.  

 

Wobec braku uwag protokół z VII sesji Rady Dzielnicy X Swoszowice został przyjęty. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4 Projekty uchwał Rady. 
Pierwszy projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Kultury. 

Druk nr 69 

w sprawie korekty uchwały nr IV/39/2015 z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm. w sprawie 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X Swoszowice na rok 

2015. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Adamowi Rymontowi i poinformował, iż do 

niniejszego projektu uchwały wpłynęła poprawka autorstwa Pana Adama Rymonta, 

jednocześnie prosząc o jej odczytanie.  

 

Pan Adam Rymont przeczytał niniejszy projekt uchwały oraz poprawkę swojego autorstwa. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Adam Rymont, Pan Marcin Szewczyk, Pan Adam Rymont, Pan 

Waldemar Domański, Pan Bogumił Bania, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Bogumił Bania, Pan 

Dominik Galas.  

 

Podczas dyskusji wyjaśniono, iż realizatorem proponowanego zadania będzie Dom Kultury 

Podgórze. Następnie omówiono jakiego typu wycieczki będą organizowane oraz kwestię 

ewentualnego bezpłatnego oprowadzania przez przewodników wszystkich zainteresowanych. 

Zaznaczono jednocześnie, iż opłacenie przewodnika jest gwarancją dobrze wykonanej pracy. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał ww. poprawkę pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 15-głosów za (jednogłośnie). 1 osoba nie wzięła udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr VIII/68/2015 została podjęta. 
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Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 70 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Komuny Paryskiej w Krakowie na następny 

okres (znak sprawy: ML-02.7123.157.2015.UW). 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

 

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał 

niniejszy projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr VIII/69/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 71 

w sprawie wydania opinii dotyczącej ponownego zawarcia umowy najmu lokalu 

socjalnego położonego w budynku przy ul. Borkowskiej w Krakowie na następny okres 

(znak sprawy: ML-02.7123.162.2015.UW). 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję. Wobec braku chętnych do udziału w dyskusji poddał niniejszy projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 

Głosowanie: 17-głosów za (jednogłośnie). 

Uchwała nr VIII/70/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Bezpieczeństwa, 

Mieszkalnictwa i ds. Osób Niepełnosprawnych. 

Druk nr 72 

w sprawie wydania opinii w przedmiocie uchwały w sprawie ustalenia dla terenu Gminy 

Miejskiej Kraków liczby punktów sprzedaży napojów alkoholowych zawierających 

powyżej 4,5% alkoholu z wyjątkiem piwa, przeznaczonych do spożycia poza miejscem 

jak i w miejscu sprzedaży. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż do niniejszego druku wpłynęła poprawka jego 

autorstwa, którą odczytał. Następnie otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Dominik Galas, Pan Artur Markiewicz, Pan Przewodniczący, Pan Bogumił Bania, Pan 

Przewodniczący, Pan Waldemar Domański, Pan Bogumił Bania, Pan Adam Rymont, Pan 

Marcin Szewczyk, Pan Waldemar Domański, Pan Bogumił Bania, Pan Tadeusz Murzyn, Pan 

Bogumił Bania, Pan Dominik Galas.  
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Podczas dyskusji poruszono kwestię otrzymania jednego ze sklepów pozwolenia na sprzedaż 

alkoholu w sąsiedztwie szkoły podstawowej.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał poprawkę swojego autorstwa. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 1-glos przeciw, 2-głosy wstrzymujące się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie  

z uwzględnieniem przyjętej poprawki. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 2-glosy przeciw, 1-głos wstrzymujący się. 

Uchwała nr VIII/71/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Budżetową. 

Druk nr 73 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy X 

Swoszowice na rok 2015. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce informując, iż do niniejszego 

druku wpłynęły trzy poprawki prosząc autorów o ich odczytanie po zreferowaniu projektu 

uchwały. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał poprawkę swojego autorstwa i uzasadnił jej przygotowanie. 

 

Następnie Pan Bogumił Bania i Pan Artur Markiewicz przeczytali przygotowane przez siebie 

poprawki. Pan Artur Markiewicz uzasadnił przygotowanie poprawki swojego autorstwa. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Przewodniczący, Pan Tadeusz Murzyn, Pan Marcin Szewczyk, Pan Dominik Galas, Pan 

Artur Markiewicz, Pan Bogumił Bania, Pan Przewodniczący, Mieszkanka osiedla 

Wróblowice, Pan Andrzej Jończyk, Pan Marcin Szewczyk, Pan Przewodniczący, Mieszkaniec 

osiedla Wróblowice, Pan Marcin Szewczyk, Mieszkaniec osiedla Wróblowice, Mieszkanka 

osiedla Swoszowice, Pan Przemysław Brożek. 

 

Podczas dyskusji omówiono problem z realizacją remontu ulicy Kajzera oraz kwestię 

związaną z wykonaniem remontu ulicy Nowickiego w latach wcześniejszych. Omówiono 

również problemy formalno-prawne związane z przeprowadzaniem remontów dróg oraz 

podkreślono konieczność przeprowadzenia remontu ulicy Gilowej. Następnie zaznaczono, iż 

Gmina Miejska Kraków nie ma prawa wykonywać remontów na ulicach o nieuregulowanym 

stanie prawnym.  

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę swojego 

autorstwa. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-glosów przeciw, 3-głosy wstrzymujące się. 

Poprawka została przyjęta. 
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Następnie Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę autorstwa Pana Bogumiła 

Bani. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 3-glosy przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 

Poprawka została przyjęta. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, iż wobec przyjęcia poprawki autorstwa Pana Bogumiła 

Bani, należy odstąpić od procedowania nad głosowaniem poprawki Pana Artura Markiewicza, 

ponieważ przyjęcie poprawki autorstwa Pana Bogumiła Bani wyklucza poprawkę Pana Artura 

Markiewicza. 

 

Następnie Pan Przewodniczący poddał niniejszy projekt uchwały pod głosowanie  

z uwzględnieniem przyjętych poprawek. 

 

Głosowanie: 14-głosów za, 0-glosów przeciw, 0-głosów wstrzymujących się. 3 osoby nie 

wzięły udziału w głosowaniu. 

Uchwała nr VIII/72/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 74 

w sprawie korekty uchwały nr IV/40/2015 r. z dnia 10 lutego 2015 r. z późn. zm.  

w sprawie wniosku do Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadań 

inwestycyjnych planowanych przez Radę Dzielnicy X Swoszowice do realizacji w latach 

2015-2017 .  
Pan Przewodniczący oddał głos Pani Angelice Kuczaj. 

  

Pani Angelika Kuczaj przeczytała niniejszy projekt uchwały. Pan Przewodniczący otworzył 

dyskusję.  

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Artur Markiewicz, Pani Angelika Kuczaj, Pan Bogumił Bania. 

 

Podczas dyskusji podkreślono, iż w osiedlu Wróblowice praktycznie nie ma terenów 

gminnych. Zaznaczono również, iż sięgacz ulicy Taklińskiego jest własnością Gminy 

Miejskiej Kraków, a nakładki asfaltowej nie ma wykonanej. Następnie omówiono kwestię 

związaną ze stanem własnościowym ulicy Baryckiej. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 3 osoby opuściły salę obrad. 

Uchwała nr VIII/73/2015 została podjęta. 

 

Kolejny projekt uchwały został przygotowany przez Grupę Radnych. 

Druk nr 75 

w sprawie wydania opinii odnośnie możliwości zbycia w trybie bezprzetargowym działek 

przy ulicy Warownej, w celu poprawy warunków zagospodarowania działek przyległych. 

Pan Przewodniczący oddał głos Panu Wojciechowi Liszce. 

  

Pan Wojciech Liszka przeczytał niniejszy projekt uchwały.  
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Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pan Tadeusz Murzyn, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji uzasadniono przygotowanie niniejszego projektu uchwały. 

 

Po zakończeniu dyskusji Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie niniejszy projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 14-głosów za (jednogłośnie). 3 osoby opuściły salę obrad. 

Uchwała nr VIII/74/2015 została podjęta. 

 

Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 5 Omówienie spraw bieżących – dyskusja i wolne wnioski. 

Pan Przewodniczący zapytał się, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Pani Angelika Kuczaj poinformowała o terminie głosowania w ramach Budżetu 

Obywatelskiego zachęcając wszystkich radnych, aby podjęli się promocji tego wydarzenia. 

Następnie poruszyła problem, który występuje po opadach deszczu na ulicy Solówki.  

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Mieszkaniec ulicy Solówki, Pani Angelika Kuczaj, Pan Tadeusz Murzyn, Pan 

Przewodniczący, Pan Andrzej Jończyk, Pani Angelika Kuczaj. 

 

Podczas dyskusji omówiono kwestię związaną z doraźnymi rozwiązaniami oraz ewentualnym 

wykonaniem odwodnienia. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poprosiła, aby podczas Parafiady zrezygnowano z pokazu 

sztucznych ogni, mając na względzie ochronę ptaków w osiedlu Swoszowice. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Andrzej Jończyk, Mieszkanka osiedla Swoszowice, Pan Jan Mikuła, Mieszkanka osiedla 

Swoszowice, Pan Andrzej Jończyk, Pan Przewodniczący. 

 

Podczas dyskusji podkreślono, iż Rada Dzielnicy X nie jest organizatorem Parafiady oraz 

wyjaśniono, iż realizatorem zadania jest Dom Kultury Podgórze. 

 

Pan Waldemar Domański zdał relację z przebiegu Dni Otwartych Magistratu.  Poinformował 

również o zadaniu zgłoszonym do Budżetu Obywatelskiego, które ma na celu walkę  

z nielegalnym graffiti. 

 

Mieszkanka osiedla Swoszowice poruszyła kwestię związaną z wysokością dofinansowania 

Parafiady przez Radę Dzielnicy X. 

 

W dyskusji w powyższej sprawie udział wzięli: 

Pan Andrzej Jończyk, Pan Bogumił Bania. 
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Następnie Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

Ad. 6 Oświadczenia i komunikaty. 

Pan Przewodniczący zakomunikował, iż prawdopodobnie najbliższa sesja odbędzie się  

w terminie 9 lub 10 lipca br., zaznaczając jednocześnie, iż o dokładnym terminie sesji 

wszyscy radni zostaną poinformowani w regulaminowym terminie.  

 

Pani Angelika Kuczaj poinformowała obecnych o terminie liczenia głosów oddanych  

w ramach Budżetu Obywatelskiego. 

 

Pan Waldemar Domański poinformował o przygotowanych przez siebie zadaniach 

zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego. 

 

Następnie Pan Przewodniczący zakończył sesję słowami „Zamykam VIII sesję Rady 

Dzielnicy X Swoszowice” zwołaną na 9 czerwca 2015 r. na godz. 18.00. 

 

Koniec sesji godzina 20:05.  

 

Protokolant:                                                                 Prowadzący obrady: 

Adam Kan                Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy X Swoszowice 

 

      Maciej Nazimek 

 

 

 

   

 


